
PROTOKÓŁ Nr XLIV/22
z sesji Rady Gminy Łubnice

odbytej dnia 30 grudnia 2022 roku
 
W sesji udział wzięło 14 radnych, 1 nieobecna nieusprawiedliwiona.
 
Ponadto w sesji uczestniczyli:
 
1.     Anna Grajko – Wójt Gminy
2.     Izabela Pszczoła – Skarbnik Gminy
3.     Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy
4.     Sołtysi
   
Proponowany porządek obrad:
 
1.      Otwarcie sesji.
2.      Przedstawienie porządku obrad.
3.      Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok.
4.      Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok.

5.      Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy 
Łubnice na lata 2023-2031.

6.      Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały  nr XXXIV/224/22 Rady Gminy Łubnice
z dnia 29 marca 2022r.  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 
2026 w Gminie Łubnice.

7.      Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy części nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Łubnice w trybie 
bezprzetargowym.

8.      Podjęcie uchwały w sprawie  wieloletniego programu gospodarowania 
mieszkaniowym zasobem Gminy Łubnice na lata 2023-2027.
9.      Podjęcie uchwały w sprawie  ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu 
związanego z przewozem dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych.

10.      Podjęcie uchwały w sprawie  zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w 
Budziskach.

11.      Interpelacje i wnioski radnych.
12.    Odpowiedzi na interpelacje.
13.    Wolne wnioski i informacje.
 
 
 
 



 
Ad. 1
 
P. Przew. – otwieram XLIV sesję i witam wszystkich przybyłych. Na podstawie listy 
obecności stwierdzam, że Rada Gminy jest władna do podejmowania uchwał.
 
Ad. 2
 
P. Przew. – przedstawił proponowany porządek obrad.  Czy są  jakieś propozycje zmiany 
porządku obrad?
Nie widzę. Wobec tego  przegłosujmy. Kto z Pań i Panów jest za przyjęciem 
proponowanego jw. porządku?
Porządek przyjęto jednogłośnie.
 
Ad. 3
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 
2022 rok.
Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Skarbnik przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
 Nie widzę. Projekty uchwał były przedmiotem obrad na komisjach wspólnych wobec tego 
proszę Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/267/22
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 4
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 
2023 rok.

Następnie poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie objaśnień do uchwały budżetowej na 
2023 rok lub opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Pani Skarbnik przedstawiła uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej wyrażająca opinię o 
projekcie budżetu Gminy na 2023 rok – opinia pozytywna.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?



P. Kozioł – jakie inwestycje będą prowadzone w 2023 roku w naszej gminie i ile będą 
kosztować?
P. Skarbnik – proszę Państwa w 2023 roku w naszej gminie planuje się inwestycje na 
5.134.609,84 zł i sa to: na budowę kanalizacji sanitarnej na terenie gminy Łubnice etap IV
kwota to 2.549.999,50 zł jest to część 1 w 2023 roku a będzie kontynuowane w 2024 
roku, rewitalizacja szansą na poprawę atrakcyjności społeczno - gospodarczej 
miejscowości Łubnice na kwotę  57.210,34 zł i poprawa efektywności energetycznej 
budynków użyteczności publicznej na terenie Gminy Łubnice na kwotę 2.527.400,00 zł.
P. Kozioł – dziękuję bardzo.
P. Przew. czy są jeszcze pytania do tej uchwały? Nie widzę.  Wobec tego proszę 
Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/268/22
w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2023 rok.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 5
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-2031.

Objaśnienia czy Państwo znają objaśnienia?
Głosy z sali – znają.
P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/269/22
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  Finansowej Gminy Łubnice na lata 2023-
2031.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 15 radnych.
15 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
 
Ad. 6



 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  nr 
XXXIV/224/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 29 marca 2022r.  w sprawie przyjęcia Gminnego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 
Narkomanii na lata 2022 – 2026 w Gminie Łubnice.

Następnie poprosił Panią Kierownik OPS o przedstawienie preliminarza wydatków.

P. Kierownik OPS przedstawiła szczegółowo planowane wydatki na program alkoholowy w 
2023 roku.

P. Przew. – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Soja – profilaktyka na czym ona polega?
P. Kierownik OPS – są to warsztaty, pogadanki z młodzieżą. Chodzi tutaj o narkomanię?
P. Soja – tak.
P. Bolon – kto prowadzi ta profilaktykę?
P. Kierownik OPS – są to terapeuci – specjaliści.
P. Kozioł – wynagrodzenia bezosobowe 10 tysięcy złotych to na co?
P. Kierownik OPS – są to umowy zlecenia głównie na zatrudnienie specjalistów.
P. Przew.- czy są jeszcze pytania? Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad
o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/270/22
w sprawie zmiany uchwały  nr XXXIV/224/22 Rady Gminy Łubnice z dnia 29 marca 
2022r.  w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 – 2026 w Gminie Łubnice.

 
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 7
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Łubnice w 
trybie bezprzetargowym.

Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/271/22



w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 
stanowiącej  własność Gminy Łubnice w trybie bezprzetargowym.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 8
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Łubnice na lata 2023-2027.  
Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/272/22
w sprawie wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 
Łubnice na lata 2023-2027.
                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 9
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr 
przebiegu pojazdu związanego z przewozem dzieci, młodzieży i uczniów 
niepełnosprawnych.

P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/273/22
w sprawie ustalenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu związanego z przewozem 
dzieci, młodzieży i uczniów niepełnosprawnych.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
14 głosowało za, nikt się nie wstrzymał i nikt nie był przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.



 
Ad. 10
 
P. Przewodniczący – przedstawił projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej 
Szkoły Podstawowej w Budziskach.

Następnie poprosił Panią Imiołek o przedstawienie uzasadnienia do uchwały.
Pani Imiołek przedstawiła uzasadnienie.
P. Przewodniczący – Czy są pytania do tego projektu uchwały?
P. Bolon – czy kurator to dostał już takie pismo o takim zamiarze?
P. Przew. – ta uchwała zostanie wysłana do kuratora i dopiero będzie opinia, na razie nie 
ma
P. Kozioł – czy Pani Wójt  ma jakieś pomysły na adaptację tego budynku?
P. Wójt – wspólnie z Panią Kierownik OPS planujemy tam utworzenie takiego dziennego 
domu pobytu dla seniorów. Cos na kształt tego środowiskowego domu w Połańcu. 
Natomiast jak to będzie dokładnie wyglądało i jakie będzie przeznaczenie to proszę 
Państwa procedura jest taka, że jeżeli obiekt znajduje się na terenie danej miejscowości, 
to jest robione zebranie z mieszkańcami gdzie mieszkańcy się wypowiadają na temat 
przyszłości tego obiektu no i później na podstawie tej opinii uwzględniając ją bądź nie 
najczęściej uwzględniając taka opinię Rada Gminy podejmuje taka decyzję o przeznaczeniu
takiej nieruchomości i takiego obiektu. Jeżeli ten pomysł, który poddajemy zyska 
akceptację mieszkańców i Wysokiej Rady to wtedy będziemy podejmować kroki w celu 
pozyskania funduszy. Myślę, że tutaj trzeba będzie na pewno starania poczynić żeby to 
była w oparciu głównie o źródła finansowania zewnętrzne żeby cos takiego utworzyć 
chyba, że będą inne pomysły, inne koncepcje no to wiadomo, że jesteśmy również i na to 
otwarci.
P. Kozioł – dziękuję bardzo.
P. Przew. – czy są jeszcze pytania? Nie widzę.  Wobec tego proszę Przewodniczącego 
obrad o przedstawienie opinii.
P. Gromny Przewodniczący obrad – opinia pozytywna
P. Przewodniczący –  przechodzimy do głosowania.

Uchwała Nr XLIV/274/22
w sprawie zamiaru likwidacji Publicznej Szkoły Podstawowej w Budziskach.

                                                        jako załącznik do niniejszego protokołu
Głosowało 14 radnych.
9 głosów za, 3 głosy wstrzymujące się i 2 głosy przeciw.
Uchwała została podjęta.
Imienne głosowanie jako załącznik do protokołu.
 
Ad. 11
 
Brak interpelacji
 
Ad. 12



 
Brak odpowiedzi na interpelacje
 
Ad. 13
 
P. Przew. – bardzo proszę jeśli ma ktoś jakieś pytania bądź sprawy do poruszenia na sesji.
P. Krzysztowski – mamy uszkodzonego słupa na Budziskach, komu należy to zgłosić?
P. Przew. – to jest elektryczny czy telefoniczny?
P. Krzysztowski – telefoniczny, przechylony jest na działkę rolnika
P. Przew. – z Urzędu można zgłosić Pni Wójt?
P. Wójt – jeśli dostaniemy taka informację. Proszę do pokoju nr 8 w inwestycjach Panie 
tam znajdą odpowiedni numer i przekażą.
P. Krzysztowski – dziękuję.
P. Bolon – u nas na Budziskach jest jeszcze taki drewniany słup nad drogą powiatową i to 
co do powiatu zgłosić taki słup? Bo on zagraża bezpieczeństwu uważam bo on jest taki 
przechylony.
P. Kozioł – energetyczny to do rejonu.
P. Wójt – energetyczny, drewniany nie wydaje mi się.
P. Bolon – opuszczony chyba wydaje mi się. Ale jest pochylony nad drogą to może do 
Zarządu Dróg.
P. Wójt – ale wisi na nim kabel?
P. Bolon – nie.
P. Wójt – to do rejonu energetycznego.
P. Soja – ja się chciałam spytać Pani Wójt czy była jakaś odpowiedź z Ministerstwa 
Cyfryzacji odnośnie tego internetu?
P. Sekretarz – nie, myśmy tam też dzwonili i tym osobom, które się do nas odzywały 
przekazywałem numer telefonu do tej osoby, która była odpowiedzialna za nasz teren z 
tym, że na ten rok już nie było mowy o tym, że cokolwiek zrobią.
P. Szymański – ja mam taka propozycję żeby w nowym roku po zakończeniu Komisji albo 
sesji cała samorząd udał się do parku w Lipinach, do tego budynku żeby zobaczyć jak to 
wygląda oczywiście przy dobrych warunkach pogodowych.
P. Przew. – nie ma problemu weźmiemy to pod uwagę po wspólnych komisjach możemy 
iść.
P. Szymański – o sołtysach zapomniałem jeśli by byli to też, czyli lepiej po sesji.
P. Przew. – czy jeszcze ktoś chce zabrać głos? Nie widzę. Wobec tego jeszcze w wolnych 
wnioskach chciałem poinformować Państwa, Regionalna Izba Obrachunkowa w Kielcach 
przekazała wystąpienie pokontrolne. Jest ono udostępnione na stronie naszego BIP-u oraz 
w biurze rady. To jest jedna sprawa a druga to przypominam, że również są do wglądu 
protokoły z sesji. Każdy może się zapoznać i zgłaszać zastrzeżenia.
Następnie Przewodniczący złożył życzenia noworoczne.
P. Wójt – podziękowanie za współpracę radnym, sołtysom oraz na rę ce Sekretarza i Pani 
Skarbnik dla pracowników ora złożyła życzenia na nowy rok dla wszystkich obecnych i dla 
wszystkich mieszkańców gminy.



P. Przew. – czy ktoś ma jeszcze pytania lub inne sprawy? Nie widzę wobec tego zamykam 
obrady dzisiejszej sesji Rady Gminy w Łubnicach. Dziękuję bardzo wszystkim za przybycie.
 
Sesja trwała 1 godzinę i 40 minut.
 
Na tym protokół zakończono o podpisano.
 
Protokołowała:                                                    Przewodniczący Rady Gminy

Henryka Rogala                                                            Marian Komasara


